

Verslag vergadering PB van 2 juni 2023

Aanwezig: Helen, Gerrit, Peter, Pieter

1. Opening

2. Mededelingen.

De manier waarop de enquête van de Windesheim studenten naar de bewoners van Kalenberg gedistribueerd is, verdient geen schoonheidsprijs. Het bestuur had weliswaar aangegeven geen tijd te hebben om zich met de enquête bezig te houden, maar deze had wel vooraf aan het bestuur voorgelegd moeten worden. Pieter heeft dit aan Jan Hankamp van PB Wetering laten weten. De vragen van de enquête worden hier en daar vrij summier geacht. Het is in elk geval verstandig nu eerst het resultaat af te wachten. Jan Hankamp heeft voorgesteld dat de studenten het resultaat in een gezamenlijke vergadering van de drie PB besturen komen presenteren. Voor ons is dat akkoord, mits we eerst de resultaten hebben kunnen inzien. Thom de Vries zal dan ook bij die bijeenkomst uitgenodigd worden (Actie: Pieter).

Egbert Beens van SBB heeft met Gerrit contact opgenomen over de visplek voor gehandicapten. Gerrit moet nu contact op nemen met Bert Barneveld die hier ervaring mee heeft (Actie: Gerrit).

Pieter vermeldt dat de notaris de stukken voor de statutenwijziging goedgekeurd heeft. De akte van statutenwijziging kan dus gepasseerd worden. Dit gaat gebeuren op 21 juli 11.00. Helen en Pieter gaan erheen.

3. Verslag vorige vergadering dd 7 april 2023

Het verslag wordt goedgekeurd.

4. Afsprakenlijst

Afsprakenlijst is aangepast.

5. Concept notulen ALV 21 april 2023 en 8 mei 2023

In de ALV van 21 april is de vraag gekomen of er een foto van Chris Knol, de BOA van Staatsbosbeheer, op de *Kalenberg.nu* website geplaatst kan worden, zodat iedereen weet wie hij is. Pieter benadert Chris Knol en regelt het met Susan Oosterlaar (Actie: Pieter).

Overige actiepunten staan vermeld in de Afsprakenlijst.

Bovenaan pagina 5 van de ALV notulen dd 21 april jl. staat een kleine typefout. Dit wordt hersteld.

Pieter zal beide concept notulen naar Susan Oosterlaar sturen, zodat ze op de *Kalenberg.nu* website geplaatst kunnen worden.

In de ALV 2024 zullen beide concept notulen dan voorgelegd worden ter goedkeuring.

6. Overzicht Lopende Zaken- Voortgangsdocument.

Het laatste, door William Prinsen geactualiseerde voortgangsdocument dd 23 mei 2023 wordt besproken. Er resten een aantal vragen die Pieter aan William Prinsen zal voorleggen. Ook wordt een aantal onderwerpen verwijderd van de lijst omdat ze gerealiseerd zijn of niet meer aan de orde. (Actie: Pieter).

7. Rondvraag

Op voorstel van Helen wordt besloten een donatie van €100 te doen aan het Rietfestival in juli a.s.

Helen komt met het idee op een paar plaatsen oranje reddingsboeien op te hangen met de naam 'Kalenberg' erop, bijvoorbeeld aan een paar bruggen.

8. Sluiting

Datum volgende vergadering op vrijdag 1 september, 20.00 in het KGH.

AFSPRAKEN

Actie	Aanspreekpunt	Wanneer/Status
Visplek rolstoelgebruikers. Gerrit neemt contact op met Bert Barneveld	Gerrit	Volgende vergadering
Contact met Feestcommissie inzake geplaatste borden. Helen vraagt Irene naar de status van het ontwerp dat Irene naar de Gemeente gestuurd heeft.	Helen	Zodra ander bord er is.
Dorpsvisie project. Thom de Vries naar status vragen.	Helen/Pieter	Volgende vergadering
Idee dorpsvlag bespreken. Helen zoekt het wapen op.	Helen	Volgende vergadering
Bespreking resultaten Windesheim enquête. Thom de Vries uitnodigen.	Pieter	Zodra resultaten bekend zijn
Foto Chris Knol, Boa SBB op <i>Kalenberg.nu</i> website.	Pieter	Volgende vergadering
Excursie naar projecten met Staatsbosbeheer. Opnemen met Ruben Achter De Molen.	Pieter	Volgende vergadering
Probleem van de kraggen. Ruben Achter De Molen zou dit nagaan. Pieter benadert Ruben.	Pieter	Volgende vergadering
Instructie MOR melding op <i>Kalenberg.nu</i> website. Opnemen met Susan Oosterlaar.	Pieter	Volgende vergadering
Concept ALV notulen naar Susan Oosterlaar sturen voor plaatsing op de website	Pieter	Volgende vergadering
William Prinsen vragen nav enkele onderwerpen op voortgangsdocument en de lijst opschonen	Pieter	Volgende vergadering
Terrein naast grote parkeerplaats. Contact zoeken met SBB	Gerrit	Volgende vergadering
MOR meldingen: <ul style="list-style-type: none"> - verzakken kleine parkeerplaats, - beschoeiing grote parkeerplaats, - maaien Hoogeweg 	Peter	Volgende vergadering

